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Zápis ze zasedání výboru dne 27.06.2023 
 
 

Číslo zasedání: 13 

Datum konání:  27.06.2023 od 15:00 hodin 

Místo konání: Plzeň, Škroupova 1760/18, Krajský úřad Plzeňského kraje, 3. patro, zasedací 

místnost č. 326 

 

Prezence: 

Přítomni:  tajemnice: Bc. Judita Soukupová   

  předseda:  Mgr. Bc. Kamil František Šefl  

  členové: Michal Hausner 

   Mgr. Josef Janoch 

   Pavel Kalina 

   PhDr. Mgr. Petr Maule, MBA 

   Mgr. Nikola Šimlová 

   Mgr. Adam Šoukal 

   Ing. Slavomír Tomčák 

        

Omluveni:   Ivo Grüner 

   Ing. Michal Šnebergr  

   Bc. Hana Valachovičová 

 

Hosté:   brig. gen. Ing. František Pavlas – ředitel Hasičského 

záchranného sboru Plzeňského kraje 

    Ing. Radek Svoboda – vedoucí Odboru bezpečnosti  

a krizového řízení Krajského úřadu Plzeňského kraje 

    

    

Na vědomí: Odbor kancelář ředitele KÚPK (kopie - prezenční listina) 
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Program: 

 

1. Zahájení  

2. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání VLBZS ZPK  

3. Informace z jednání ZPK ze dne 12.06.2023 

4. Informace o činnosti bezpečnostní rady a krizového štábu 

5. Roční zpráva o stavu požární ochrany v Plzeňském kraji za rok 2022 

6. Aktuální informace v oblasti zájmu VLBZS ZPK - situace v oblasti řešení migrační vlny 

v kraji 

7. Různé 

8. Diskuse a závěr 

 

 

Zápis z jednání 

 

Čísl

o 
Text 

 

1 

 

Zahájení  

 

Předseda Výboru pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém Zastupitelstva 

Plzeňského kraje Mgr. Bc. Kamil František Šefl (dále jen předseda Výboru) v souladu 

s čl. 28 odst. 1) Jednacího řádu Zastupitelstva Plzeňského kraje a výborů 

Zastupitelstva Plzeňského kraje, který byl schválen usnesením Zastupitelstva 

Plzeňského kraje č. 365/21 dne 23.08.2021 a který nabyl účinnosti dne 24.08.2021 

(dále jen JŘ) zahájil 13. zasedání Výboru pro legislativu, bezpečnost a záchranný 

systém Zastupitelstva Plzeňského kraje (dále jen Výbor). 

 

Podle prezenční listiny bylo na začátku jednání přítomno šest členů, Výbor byl 

usnášeníschopný.  

 

V souladu s čl. 28 odst. 4 JŘ Výbor vyslovil souhlas s přizvanými hosty, a to: 

 

 brig. gen. Ing. Františkem Pavlasem, ředitelem Hasičského záchranného 

sboru Plzeňského kraje (dále jen F. Pavlas),  

 Ing. Radkem Svobodou, vedoucím Odboru bezpečnosti a krizového řízení 

Plzeňského kraje (dále jen R. Svoboda). 

 

V souladu s čl. 28 odst. 3 JŘ byl ověřovatelem zápisu a usnesení zvolen Ing. 

Slavomír Tomčák (dále jen S. Tomčák). 
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Návrh programu v předloženém znění (viz výše) byl všemi přítomnými členy 

Výboru schválen. 

 

 

 

2 

 

Kontrola plnění předchozích usnesení VLBZS ZPK  

 

Na minulém zasedání Výbor přijal, kromě jiných usnesení, která byla na vědomí, 

usnesení č. 89/23, a to, že: 

 

a) vzal na vědomí Vizi projektu – Příprava občana na krizové situace a mimořádné 

události (zkratka POKS), 

b) doporučil ZPK zřídit v Plzeňském kraji Centrum přípravy občana na krizové 

situace a mimořádné události, 

c) doporučil ZPK zřídit pracovní skupinu za účelem zpracování studie projektu – 

Centrum přípravy občana na krizové situace a mimořádné události. 

 

Předseda Výboru konstatoval, že hejtman na minulém zasedání Výboru přislíbil 

věc projednat na Radě Plzeňského kraje (dále jen RPK). Předseda Výboru před 

jednáním Výboru ověřoval, zda to bylo na RPK projednáno, a zjistil, že zatím 

nebylo a že je plánována schůzka mezi hejtmanem a primátorem. Předseda 

Výboru také v mezidobí oslovil některé radní Plzeňského kraje se žádostí, aby se 

s vizí projektu POKS seznámili a projednali na RPK. Zatím však bez odezvy. Věc ale 

společně se S. Tomčákem sleduje a bude se snažit věc posouvat tím správným 

směrem. 
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Informace z jednání ZPK ze dne 12.06.2023 

 

Zastupitelstvo Plzeňského kraje dne 12.06.2023: 

 

ZPK usnesením č. 1221/23 vzalo na vědomí zprávu o činnosti Výboru pro 

legislativu, bezpečnost a záchranný systém Zastupitelstva Plzeňského kraje za 

období duben a květen 2023. 

 

ZPK usnesením č. 1230/23: 

- vzalo na vědomí zápis z jednání hodnoticí komise ze dne 09.05.2023 k rozdělení 

dotací z dotačního programu „Podpora obcí Plzeňského kraje při zajišťování 

bezpečnosti 2023“. 

- schválilo poskytnutí účelových finančních dotací v rámci dotačního programu 
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„Podpora obcí Plzeňského kraje při zajišťování bezpečnosti 2023“ v celkové výši 

10 mil. Kč. 

 

ZPK usnesením č. 1231/23: 

- vzalo na vědomí zápis z jednání hodnoticí komise pro posouzení a vyhodnocení 

žádostí o dotaci z dotačního programu „Podpora jednotek sborů dobrovolných 

hasičů obcí Plzeňského kraje v roce 2023“, 

- schválilo poskytnutí dotací v celkové výši 19 mil. Kč z dotačního programu 

„Podpora jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí Plzeňského kraje v roce 2023“. 

 

ZPK usnesením č. 1232/23 schválilo uzavření darovací smlouvy na poskytnutí 

věcného daru 3 kusů defibrilátorů pro speciální pořádkovou jednotku Krajského 

ředitelství policie Plzeňského kraje v hodnotě do 130.000 Kč včetně DPH 

obdarovanému Česká republika – Krajské ředitelství policie Plzeňského kraje. 

 

ZPK usnesením č. 1233/23 projednalo bez výhrad roční zprávu o stavu požární 

ochrany Plzeňského kraje za rok 2022, zpracovanou Hasičským záchranným 

sborem Plzeňského kraje. 

 

15:08 příchod Mgr. Nikoly Šimlové. 

 

Dotazy k projednávanému bodu nebyly, proto předseda Výboru nechal hlasovat 

o usnesení v tomto znění: 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém Zastupitelstva Plzeňského 

kraje bere na vědomí Informace z jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje ze dne 

12.06.2023. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, Zdržel se 0, Nehlasoval 0. 

Předložené usnesení bylo přijato.  
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Informace o činnosti bezpečnostní rady a krizového štábu 

 

Obdržená příloha: 

- zpráva „Informace o činnosti bezpečnostní rady a krizového štábu 

Plzeňského kraje“ - zpracoval R. Svoboda 

 

R. Svoboda podrobně seznámil členy Výboru s činností bezpečnostní rady 

a krizového štábu Plzeňského kraje. 
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Dotazy k projednávanému bodu nebyly, proto předseda Výboru nechal hlasovat 

o usnesení v tomto znění: 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém Zastupitelstva Plzeňského 

kraje bere na vědomí „Informace o činnosti bezpečnostní rady a krizového štábu 

Plzeňského kraje“. 

 

Hlasování: pro 7, proti 0, Zdržel se 0, Nehlasoval 0. 

Předložené usnesení bylo přijato.  
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Roční zpráva o stavu požární ochrany v Plzeňském kraji za rok 2022 

 

Obdržená příloha: 

- Roční zpráva o stavu požární ochrany v Plzeňském kraji za rok 2022 (dále 

jen Zpráva) 

 

Zpráva byla předložena F. Pavlasem, který vyhověl žádosti předsedy Výboru 

a osobně přišel zodpovědět případné dotazy. 

  

Diskuse:  

 

S. Tomčáka zajímalo, zda se u Hasičského záchranného sboru (dále jen HZS) 

provádí příprava jednotek k tomu, aby byly schopné zprovozňovat kryty, které jsou 

na území ČR.   

F. Pavlas vysvětlil, že tento kurz existuje, ale zájem o něj klesá. Zprovoznění krytů 

se neprocvičuje. Jednotky se připravují na civilní věci, nikoliv na válečný stav. Mimo 

jiné HZS pořádá výcvik na vytvoření nouzového ubytování, evakuačních středisek, 

pytlování apod. 

 

Předseda Výboru doplnil, že se ve výše uvedené roční zprávě dozvěděl, že kryty 

na území ČR mají kapacitu 24 tisíc obyvatel. Zajímalo ho, zda existuje nějaký 

seznam obyvatel, pro které jsou tyto kryty určeny? 

F. Pavlas odpověděl, že žádný seznam není. Ale např. pokud jsou kryty 

v nemocnicích, jsou určeny cíleně pro pacienty.  

Dále doplnil, že se ho novináři často dotazují, kde jsou k dispozici masky, a on jim 

musí odpovídat, že bohužel stát nemá individuální prostředky na ochranu všech 

obyvatel. Jejich pořízení a skladování je náročné a nákladné, masky se navíc ještě 

průběžně musí vozit na revizi. Ty masky, které nevyhoví, se vyřazují. Nové se 

nedoplňují. Počet použitelných masek tedy po každé revizi klesá.  

  

 



 

 

 

 

6 

R. Svoboda doplnil, že byla přijata koncepce ochrany obyvatelstva, podle které 

není povinností státu zajistit ochranné pomůcky a každý občan si je může koupit 

sám. 

 

S. Tomčák doplnil, že v Plzni se nachází 68 krytů. Z tlakově odolných úkrytů se 

mnohdy staly improvizované úkryty. 

 

Dále se diskuse stočila na téma možnosti případné války.   

R. Svoboda sdělil, že se předpokládá, že možnost ohrožení válkou bude známá 

delší dobu a byl by čas se na válku připravit. Pokud by k válce došlo nyní, tak v 

1. fázi by nastoupily ročníky, které prošly vojnou a již byly odvedeny, ve 2. fázi by 

pak nastoupily ročníky nově odvedené s tím, že se předpokládá, že jejich odvedení 

by trvalo cca ¾ roku.  

 

Předseda Výboru upozornil na skutečnost, že je rozdíl mezi pojmem být odveden 

a být povolán. A také na to, že branná povinnost je ze zákona pro všechny občany 

ČR ve věku od 18 do 60 let. 

 

S. Tomčák se dotázal na jednotný systém varování a vyrozumění – sirény (dále jen 

JSVV).  

F. Pavlas vysvětlil, že JSVV je funkční a nevypadá to, že by se měl v nejbližší době 

měnit. Připojených sirén je 95 %, přesto je systém zastaralý, neboť je jednosměrný, 

tzn., že není zpětná vazba, zda běží. Je snaha přejít na obousměrné připojení. 

Bohužel, podle nejnovějších zpráv se změna z Evropských financí nepovede 

realizovat. Jedna z možností jak řešit JSVV je také výměna za elektronické sirény, 

tzn., že obce si vybudují svůj elektronický rozhlas, který lze připojit do JSVV. Za 

polední rok se však nevybudovala ani jedna siréna, a to zejména z důvodu, že 

v nich nelze přenášet hlas. Nicméně vybudování JSVV není podle F. Pavlase věc 

kraje nýbrž státu. 

 

S. Tomčák se ještě dotázal na JSVV u provozovatelů nebezpečných látek, zda jsou 

napojeni na operační střediska.  

F. Pavlas konstatoval, že se daří vyhlásit poplach autonomně např. na hokeji, ale 

běžně tyto subjekty nejsou napojeny na operační střediska. Snaha je najít finanční 

prostředky na modernější systém.  

 

F. Pavlas dále doplnil, že počet mimořádných událostí řešených v roce 2022 je 

historicky nejvyšší. Jde ale především o technické zásahy. Podstatou věci je, jaké 

služby si stát chce objednat, zda chce raději sociální nebo technické apod. Na 

požární ochraně jsou nejdražší personální a mzdové náklady.  

 

PhDr. Mgr. Petra Mauleho, MBA (dále jen P. Maule) zajímalo, kdo je občanský 

zaměstnanec?  
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F. Pavlas vysvětlil, že jsou to zaměstnanci HZS, kteří nejsou ve služebním poměru 

a že se jedná především o ekonomy, personalisty, skladníky, mzdové účetní, 

pracovníky podatelny, asistentky apod. 

 

Michal Hausner (dále jen M. Hausner) zmínil kurz pro techniky ochrany 

obyvatelstva v jednotce Sboru dobrovolných hasičů (dále jen SDH) obce 

a doporučil starostům, aby jednoho vyškoleného technika v obci či městě měli. Je 

to jejich pravá ruka mimo jednotku. Zde by Plzeňský kraj mohl nějakým způsobem 

pomoci či motivovat, aby je starostové měli. Jsou ideální například při tvorbě 

evakuačních systémů. 

 

Předseda Výboru konstatoval, že podle Zprávy nelze podle poplachového plánu 

garantovat stanovený včasný dojezd jednotek požární ochrany na 21 % území 

Plzeňského kraje, a zeptal se, jestli se situace lepší nebo zlepší?    

Podle F. Pavlase se bohužel stav nezlepšuje, ale stagnuje. Jsou oblasti, kde je 

dojezd profesionálních jednotek delší, ale tam je zastupují místní jednotky SDH. 

Záchranná služba se na rozdíl od HZS rozrůstá mnohem rychleji. Celorepublikově 

je na tom hůře než Plzeňský kraj už jen kraj Karlovarský.  

 

Předseda Výboru dále uvedl, že v přehledu závažných požárů v roce 2022 jsou 

požáry ve městě Holýšov a dalších okolních obcí uvedeny v okrese Plzeň-jih, ale 

SDH jsou vedeny v okrese Domažlice, což vytváří určité zmatky. Již 10 let se mluví 

o tom, že by se státní správa měla přiblížit občanovi. Holýšov je ale příkladem 

toho, že se to nedaří. Občané Holýšova když si něco potřebují vyřídit, musí jezdit 

v podstatě po celém kraji. Proč to alespoň u hasičů není jednotné? 

F. Pavlas konstatoval, že co se požární ochrany týče, požární dozor vykonává 

krajské ředitelství pro Plzeň-jih, ale z hlediska řízení odborných jednotek spadá 

Holýšov pod Domažlice.  

 

15:20 příchod Mgr. Josefa Janocha. 

 

Další dotazy k projednávanému bodu nebyly, proto předseda Výboru nechal 

hlasovat o usnesení v tomto znění: 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém Zastupitelstva Plzeňského 

kraje bere na vědomí Roční zprávu o stavu požární ochrany v Plzeňském kraji za 

rok 2022. 

 

Hlasování: pro 8, proti 0, Zdržel se 0, Nehlasoval 0. 

Předložené usnesení bylo přijato.  
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Aktuální informace v oblasti zájmu VLBZS ZPK – situace v oblasti řešení 

migrační vlny v Plzeňském kraji 

 

Obdržená příloha: 

- Podklady pro jednání VLBZS - situace v oblasti řešení migrační vlny velkého 

rozsahu - zpracoval R. Svoboda 

 

Předseda Výboru konstatoval, že den před zasedáním Výboru proběhla 

videokonference k Lex Ukrajina, jejíž cílem bylo zajištění připravenosti pro případné 

dopady tohoto zákona po 30.06.2023 a společný postup při zajišťování pořádku 

v Plzeňském kraji, zejména v krajském městě Plzni, a to zejména v okolí KACPU. 

 

R. Svoboda k tomuto dále uvedl, že od 01.07.2023 se podle nového zákona dělí 

osoby na tzv. zranitelné a nezranitelné. K 30.06.2023 končí solidární domácnosti, 

ubytování v bytech a apartmánech. Vzhledem k této změně je zde obava 

z migrace bezdomovců a nekoordinovaných pohybů. V kraji je 28 tisíc ukrajinských 

občanů a zhruba polovina pak připadá na Plzeň. Tím se město Plzeň stává 

rizikovým regionem. Plzeňský kraj měl uzavřenou smlouvu s 206 ubytovateli, 

měsíčně kraj proplácel ubytování za cca. 6300 ubytovaných. Od 01.07.2023 podle 

Lex Ukrajina V. nesplnilo podmínky pro zařazení do HUMPO (databáze 

humanitární pomoci) 135 ubytovatelů, zbývá jich tedy 71. Ze systému tedy odejde 

více než 3500 osob, které si musí najít náhradní bydlení a platit za ně nájem. 

Odbor bezpečnosti a krizového řízení se obává, že tyto osoby se s novým 

ubytovatelem nedohodnou a budou chtít po kraji (cestou KACPU) náhradní 

ubytování. V současné době má kraj jen 330 ubytovacích míst, což nepokryje ani 

desetinu těch, co mají nárok. Byly osloveny vládní instituce, aby to nějak řešily. 

Jejich scénář, že se otevřou tělocvičny, není reálný a navíc to nelze bez vyhlášení 

stavu nebezpečí nařídit. Proběhlo i setkání s pracovníky odborů krizového řízení 

(dále jen krizaři) z obcí z rozšířenou působností (dále jen ORP), včera 

s představiteli města Plzeň (včetně zástupců státní policie, městské policie, HZS, 

sociálních odborů kraje a města) a dne 27.06.2023 se sešel hejtman kraje s 10 

největšími ubytovateli. Před asistenčním centrem se ve spolupráci s městem Plzeň 

postaví stan, aby na případné žadatele nepršelo. Kraj dal na vědomí Ministerstvu 

vnitra ČR, že jakmile dojdou kapacity ubytování, KACPU se zavře a osoby bez 

ubytování se budou muset přesunout někam jinam. Současně proběhla diskuse 

i s poskytovateli veřejné dopravy, aby počítali s tím, že se Ukrajinci mohou 

shromažďovat např. na nádražích a terminálech v době čekání na další spoj. 

KACPU bude otevřené v sobotu i v neděli, neboť ubytovatelům z 29. na 30. června 

kraj platí poslední noc, tudíž, již od 30. června může nastat nejnáročnější období.   

 

F. Pavlas přisvědčil, že se nemusí stát nic, ale také to může být velice závažné.  
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Mgr. Nikolu Šimlovou (dále jen N. Šimlová) zajímalo, jak se připravují na tuto 

situaci v jiných krajích?  

R. Svoboda řekl, že si kraje mezi sebou sdílejí informace a každý dělá, co považuje 

za vhodné. Nejhorší situace je ale v Praze a v krajích Středočeském, Plzeňském 

a Jihomoravském. V ostatních krajích není tak vysoký počet uprchlíků jako v těchto 

krajích, a proto nepředpokládají, že by se u nich situace měla nějak dramaticky 

měnit, a tak zatím nepřijímají nadstandardní opatření.  

 

F. Pavlas uvedl, že je potřeba postarat se především o zranitelné osoby! Ideální by 

bylo postavit stany, s čímž hasiči nemají problém. Problém by ale mohlo být, jak 

dlouho by stany musely stát a kdo by je měl provozovat.  

 

R. Svoboda uvedl, že postarat se o lidi bez přístřeší mají na starosti sociální odbory 

na ORP, kam se případně mohou starostové obcí obrátit pro pomoc. Jakub 

Václavů je určen ke koordinaci této oblasti za město Plzeň.  

 

F. Pavlas dále doplnil, že problém je už v samotném zákoně, neboť matce 

s dítětem do 6 let věku je pobyt hrazen kompletně, matce s dítětem nad 6 let věku 

je ubytování hrazeno pouze dítěti, matce nikoliv.  

 

R. Svoboda konstatoval, že bude snahou rodiny nerozdělovat. Dále zmínil, že RPK 

poskytla další pomoc Ivanofrankivské oblasti. Nyní probíhá nákup materiálu 

a vybavení pro nemocnice a azylové domy pro děti. 

 

Další dotazy k projednávanému bodu nebyly, proto předseda Výboru nechal 

hlasovat o usnesení v tomto znění: 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém Zastupitelstva Plzeňského 

kraje bere na vědomí informaci o situace v oblasti řešení migrační vlny velkého 

rozsahu v Plzeňském kraji. 

 

Hlasování: pro 8, proti 0, Zdržel se 0, Nehlasoval 0. 

Předložené usnesení bylo přijato.  
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Různé 

 

Předseda Výboru předložil dotaz starosty Mladého Smolivce Františka Konváře. 

Ten uvádí, že při volání na 112 se stává, že se ozve operační středisko (dále jen OS) 

v Jihočeském kraji s tím, že věc předá na OS v Plzeňském kraji (dále jen PLK). 

Občas se stává, že se nic neděje, nikdo se zpět neozve a volající musí volat znovu 

na 112, kde mu sdělí, že volali na OS PLK a že tam tedy zavolají znovu. Občané si 

pak na toto jednání OS stěžují starostovi a on by to chtěl nějak vyřešit.  
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Dále předseda Výboru uvedl, že se starostovi snažil vysvětlit, že když je přetížené 

OS v PLK, volání automaticky přeskočí na nejbližší volné OS. Informace se však 

neztratí a předává se dál.  

F. Pavlas odpověděl, že zjistí o situaci více a věc vyřeší přímo s panem starostou.  

 

Podle P. Mauleho jde zřejmě o technikálii, neboť Mladý Smolivec se nachází na 

rozmezí krajů. 

 

Dále v tomto bodu vystoupil M. Hausner, který vyjádřil radost na tím, že je zájem 

o dotaci, která vznikla z činnosti tohoto Výboru. Došlo k naplnění a zájmu, kdy 

zájemců je 22, a na přívěs s motorovou stříkačkou 12. Poděkoval kolegům 

z Výboru za hmatatelný výsledek. 

 

Předseda Výboru poděkoval všem přítomným členům za účast a zasedání Výboru 

v 16:30 hodin ukončil jeho oficiální část.  

 

Příští zasedání Výboru se uskuteční 12.09.2023. 

 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 24.07.2023, včetně usnesení: celkem počet stran: 10, počet příloh: 2 

(neveřejné). 

 

 

 

 

 

Bc. Judita Soukupová 

zapisovatel 

Ing. Slavomír Tomčák 

ověřovatel zápisu 

Mgr. Bc. Kamil F. Šefl 

předseda Výboru
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Příloha č. 1 Zápisu 13. zasedání VLBZS ZPK ze dne 27.06.2023 

 

Usnesení ze zasedání 

 

Číslo Typ Text Stav 

 

91/23 

 

 

 

 

 

 

S 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém 

Zastupitelstva Plzeňského kraje vyslovil souhlas s přítomností hostů 

na jednání, a to s ředitelem Hasičského záchranného sboru 

Plzeňského kraje brig. gen. Ing. Františkem Pavlasem a vedoucím 

Odboru bezpečnosti a krizového řízení Krajského úřadu 

Plzeňského kraje Mgr. Radkem Svobodou. 

Pro 

Proti 

Zdržel se 

Nehlasoval 
 

 

 

 

 

 

 

 

6 

0 

0 

0 

 

 

92/23 

 

V 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém 

Zastupitelstva Plzeňského kraje volí ověřovatelem zápisu 

a usnesení z 13. zasedání Ing. Slavomíra Tomčáka. 

 

Pro 

Proti 

Zdržel se 

Nehlasoval 
 

 

 

 

 

 

6 

0 

0 

0 

 

 

93/23 

 

S 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém 

Zastupitelstva Plzeňského kraje schvaluje Program podle 

předloženého návrhu. 

Pro 

Proti 

Zdržel se 

Nehlasoval 

 

15:08 příchod Nikoly Šimlové 

 

 

 

 

 

6 

0 

0 

0 
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94/23 

 

 

 

 

 

B 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém 

Zastupitelstva Plzeňského kraje bere na vědomí informace 

z jednání Zastupitelstva Plzeňského kraje ze dne 12.06.2023. 

 

Pro 

Proti 

Zdržel se 

Nehlasoval 
 

 

 

 

 

 

7 

0 

0 

0 

 

 

95/23 

 

B 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém 

Zastupitelstva Plzeňského kraje bere na vědomí „Informace 

o činnosti bezpečnostní rady a krizového štábu Plzeňského kraje“. 

 

Pro 

Proti 

Zdržel se 

Nehlasoval 

 

15:20 příchod Mgr. Josefa Janocha 

 

 

 

 

 

 

7 

0 

0 

0 

 

 

96/23 

 

B 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém 

Zastupitelstva Plzeňského kraje bere na vědomí Roční zprávu 

o stavu požární ochrany v Plzeňském kraji za rok 2022. 

 

Pro 

Proti 

Zdržel se 

Nehlasoval 
 

 

 

 

 

 

8 

0 

0 

0 

 

 

97/23 

 

B 

 

Výbor pro legislativu, bezpečnost a záchranný systém 

Zastupitelstva Plzeňského kraje bere na vědomí informaci o situaci 

v oblasti řešení migrační vlny velkého rozsahu v Plzeňském kraji. 

 

Pro 

Proti 

Zdržel se 

Nehlasoval 
 

 

 

 

 

 

8 

0 

0 

0 
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B-bere na vědomí, D-doporučuje, J-jmenuje, S-schvaluje, U-ukládá, V-volí 
 

 

Vyhotoveno dne 18.07.2023 
 

 

 

 

Bc. Judita Soukupová 

zapisovatel 

Ing. Slavomír Tomčák 

ověřovatel zápisu 

Mgr. Bc. Kamil F. Šefl 

předseda Výboru
 

 


